
 
ZAPISNIK 

36. sjednice Gradskog vijeća Grada Rijeke  
održane 17. travnja 2013. godine 

 
 Sjednicu je u 9,35 sati otvorila predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac. 
 
 Nakon izvršene prozivke utvrđeno je da su sjednici nazočna 33 člana Gradskog 
vijeća te da Gradsko vijeće može donositi pravovaljane odluke. 
 
 Sjednici su bili nazočni članovi Gradskog vijeća: Predrag Blečić, Ivan Bogdanić, 
Hrvoje Burić, mr.sc. Vesna Buterin, mr.sc. Ernest Cukrov, dr.sc. Tea Čaljkušić-Mance, Marko 
Filipović, Lidija Flas, mr.sc. Željko Glavan, Ivan Ivaniš, dr.sc. Nikola Ivaniš, mr.sc. Šime 
Jagičić, Ivana Jurčić, Sanjin Kajba, Ana Komparić Devčić, Sandra Krpan, Ismet Mešanović, 
Ljiljana Mihić, Bože Mimica, Dorotea Pešić-Bukovac, Nada Pindulić, Vuk Prica, Branko 
Rađa, Josip Rupčić, Dušan Sekulić, Oskar Skerbec, Danko Švorinić, Mate Tomljanović, Ana 
Trošelj, Ana Turak, Walter Volk, Irena Vukosavljević i Tomislava Zečević Pedić. 
 
 Izostanak su opravdali članovi Gradskog vijeća: Ljiljana Cvjetović i mr.sc. Bojan 
Šober. 
 
 
 Na zapisnik 35. sjednice Gradskog vijeća održane 28. ožujka 2013. godine nije bilo 

primjedbi. 
 
 

 UVODNA OBAVIJEST: 
 

Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je izvijestila da je članovima 
Vijeća, sukladno članku 73. Poslovnika Gradskog vijeća, dostavljen pisani odgovor na pitanje 
člana Vijeća Hrvoja Burića postavljeno u aktualnom satu 35. sjednice Gradskog vijeća. 

 
 

 AKTUALNI SAT  
 
1. IVAN IVANIŠ je upitao Gradonačelnika kada će plavozeleni autobusi pogonjeni na plin 
voziti riječkim ulicama? 
 
Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel je izvijestio da su u proteklih 6-7 mjeseci u dva 
navrata potpisani ugovori za isporuku autobusa koji će koristiti stlačeni prirodni plin kao svoje 
pogonsko gorivo. Prvim ugovorom je osigurana isporuka 10 autobusa, a drugim ugovorom 
11 autobusa i to jednog velikog kao i što je i ovih prvih 10 tzv.solo autobusa i još 10 malih, 
dakle mini buseva koji bi vozili na nekim manje opterećenim i manje frekventnim linijama. 
 Plan isporuke prve grupe od 10 autobusa je bio planiran za kraj mjeseca ožujka, ali je 
na dodatne zahtjeve Autotroleja, u smislu poboljšanja tehničkih karakteristika autobusa, rok 
produžen do mjeseca travnja te su autobusi nedavno i stigli u skladište isporučitelja autobusa 
u Zagrebu. 
 U ovom trenutku se obavljaju još dodatni radovi grafičkog oblikovanja autobusa, 
stavljanja na njih naljepnica i propagandnih poruka koje će promovirati potrošnju plina i na 
neki način predstaviti koliko u ekološkom smislu znači korištenje autobusa pogonjenih na plin 
u odnosu na dizelske motore. Očekuje da bi to sve trebalo biti gotovo do kraja mjeseca 
travnja te da će početkom svibnja oni biti pušteni u probni rad. 
 Paralelno s time dovršavaju se radovi na izgradnji plinske punionice u Ulici Milutina 
Barača koja je morala već biti gotova, ali su na žalost zbog velikih količina kiše i podzemnih 
voda usporeni radovi na betoniranju temelja. Oni će u svakom slučaju biti gotovi također do 



kraja mjeseca travnja, tako da će i plinska punionica početkom svibnja biti puštena u probni 
rad. Probni rad podrazumijeva da će se autobusi moći puniti u punionici i da će autobusi biti 
u funkciji na našim gradskim ulicama. 
 
2. IVANA JURČIĆ je podsjetila da je prije nekoliko dana u Rijeci otvoreno još jedno sklonište 
za beskućnike u Ulici žrtava fašizma kapaciteta maksimalno 15 ležajeva. Prema gradskoj 
odluci u takvom jednom obliku smještaja pojedina osoba može boraviti maksimalno do 6 
mjeseci. Sudbine tih ljudi su vrlo različite i neke su objektivne, a neke subjektivne prirode. 
Ako se te osobe nakon 6 mjeseci na neki način ne snađu, one su ponovno na ulici. Upitala je 
Gradonačelnika da li Grad u tom smislu razmišlja da se za barem neke od tih osoba smještaj 
riješi na neko dugoročnije razdoblje.  
 
Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel je odgovorio ga Grad ne samo da o tome razmišlja, 
već to i provodi već dugi niz godina. Naime, i prije nego što su se u Rijeci otvorila prihvatilišta 
za beskućnike, postojao je tzv. nužni smještaj u kojem je bilo smješteno i još uvijek je 
smješteno preko 400 naših sugrađana koji imaju problema sa stanovanjem. Dakle, u pravilu 
je kroz otvaranje tog nužnog smještaja i povećanje njegovog kapaciteta pred 5-6 godina 
uređenjem jednog velikog objekta u zoni Marčeljeva Draga bio u potpunosti riješen problem 
beskućnika. 
 Okolnosti života, ali i mobilnost beskućnika, odnosno činjenica da dio tih ljudi dolazi iz 
drugih područja Hrvatske, ukazala je na potrebu da taj program treba povećavati. To se 
postiglo otvaranjem prihvatilišta za beskućnike koje su osnivale i neke udruge i evo pred 
nekoliko tjedana i Udruga Oaza uz potporu Grada Rijeke. Princip rada svih prihvatilišta bi 
trebao biti da se uz rad stručnih osoba, prije svega psihologa i drugih, pokuša beskućnike 
osposobiti za normalan život i vratiti u normalnu društvenu zajednicu. To nije uvijek 
jednostavno jer neki ostaju beskućnici zato što ih na to jednostavno natjeraju životne 
okolnosti, a nekima je to i osobni odabir načina života. U svakom slučaju, svatko onaj tko ima 
prijavljeno prebivalište u Gradu Rijeci ima nakon izlaska iz prihvatilišta mogućnost smještaja 
u objektima nužnog smještaja i većina beskućnika koji su prošli tretman i određeni boravak u 
dosadašnjim prihvatilištima su i bili smješteni u nužni smještaj. Jednako tako, svatko od njih, 
ako ima prijavljeno prebivalište i državljanin je Republike Hrvatske, može se prijaviti i na 
gradsku listu za dodjelu stanova u najam, čime se naravno onda rješava problem 
stanovanja. 
 
3. IRENA VUKOSAVLJEVIĆ je postavila pitanje vezano za inicijativu koju je pokrenuo Odjel 
za komunalni sustav a tiče se uređenja parkova za pse. Naime, s obzirom na učestale 
primjedbe građana na neodgovorno ponašanje vlasnika pasa i neuredne gradske ulice, 
mjesni odbori su pozvani da predlože potencijalne lokacije za parkove za pse, nakon čega bi 
Odjel gradske uprave tza komunalni sustav sagledao mogućnosti uređenja odnosno  
financiranja uređenja takvih parkova. 
 S obzirom na navedeno, te s obzirom na činjenicu da obavlja dužnost predsjednice 
Mjesnog odbora Belveder, a u tijeku je prikupljanje zahtjeva za male komunalne akcije u 
2014. – toj godini, zanima je po kojem modelu se planira uređenje parkova za pse i njihovo 
financiranje. 
 
Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel je odgovorio da je u prošloj godini pokrenuta 
inicijativa za odabir lokacija na kojima bi se mogli urediti parkovi za pse, sve s obzirom na 
učestale primjedbe s jedne strane onih koji ne vole pse odnosno koji ne odobravaju da su psi 
prisutni u parkovima u kojima se djeca igraju i s druge strane vlasnika pasa koji bi htjeli da 
imaju neke zelene površine i parkove na kojima mogu šetati svoje ljubimce. 
 U tom je kontekstu svim mjesnim odborima upućen zahtjev odnosno poziv na 
suradnju u definiranju lokacija koje bi mogle biti prihvatljive za takve aktivnosti. U ovom 
trenutku se analizira negdje otprilike oko 15-tak lokacija koje bi mogle imati takvu namjenu. 
 Sredstva za uređenje parkova za pse osigurala bi se u dogovoru s mjesnim odborima 
iz sredstava komunalne naknade, parkovi bi trebali biti ograđeni i trebali bi imati pitku vodu i 
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tamo gdje je to moguće čak i nekakvu odgovarajuću ogradu. S time se ustvari na neki način 
nastavlja ono što je započeto pred nekoliko godina kada je otvorena najprije plaža za pse u 
zapadnom dijelu grada, a nakon toga i druga na Pećinama, tako da vjeruje da će se s takvim 
pristupom uspjeti pomiriti i ljubitelje pasa i one koji vole parkovne površine bez pasa. 
 
4. DUŠAN SEKULIĆ je podsjetio da je prije par mjeseci na opće zadovoljstvo izgrađen 
kružni tok iznad zametskog groblja, kojim je riješen ne samo protok prometa, nego i 
opasnosti koje su tamo postojale vezano na brzu vožnju. Zatim je naveo da postoji još jedan 
punkt na Srdočima gdje je situacija još gora što se tiče protoka prometa, a za koji je 
Gradonačelnik obećao da će biti vrlo brzo riješen, čak do kraja ovog mandata te je upitao 
Gradonačelnika kada će se početi s tim radovima kako bi i se riješio i taj problem na 
području Srdoča. 
 
Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel je odgovorio da je problem rotora na Srdočima već 
dugo prisutan, ali je njega malo teže riješiti od ovoga na Zametu, prije svega iz razloga što 
cestom na Srdočima gdje bi trebao biti izgrađen taj rotor, ne upravlja Grad Rijeka, nego 
Hrvatske ceste koje bi trebale biti i investitor u postupku realizacije tog kružnog toka. 
 Unatoč tome, Grad je poučen pozitivnim iskustvom kružnog toka na Zametu, bio 
spreman po istom modelu i na Srdočima izgraditi nešto što bi se moglo nazvati privremenim 
kružnim tokom, u nešto manjim gabaritima od onih u kojima je on planiran u okviru Detaljnog 
plana uređenja, iz razloga što se otegla imovinsko pravna priprema za potrebe izgradnje tog 
rotora. U međuvremenu, od kako je odgovarao na to pitanje pred nekoliko mjeseci, dobivena 
je i pravomoćna sudska presudu kojom je potvrđeno vlasništvo Grada Rijeke nad dijelom 
zemljišta koje je do sada bilo osporavano od strane jedne privatne osobe, tako da je sada, u 
situaciji kada su stvoreni uvjeti za izgradnju kompletnog kružnog toka, onako kako je on 
planiran Detaljnim prostornim planom, ocijenjeno nepotrebnim potrošiti 150-200.000 kuna za 
uređenje privremenog kružnog toka. Grad je sada u završnim razgovorima Hrvatskim 
cestama i očekuje da bi već negdje tijekom ovog ljeta mogao biti raspisan natječaj za 
izgradnju konačnog rješenja kružnog toka na Srdočima, što znači da bi do kraja ove godine u 
svakom slučaju on bio u funkciji. 
   
5. ISMET MEŠANOVIĆ je iznio da je 4. svibnja ove godine značajan dan za Grad Rijeku i 
Republiku Hrvatsku, s obzirom da se tog dana otvara Islamski kulturni centar, najljepši u 
Evropi. Zanima ga što čini Grad na čelu s Gradonačelnikom vezano na taj događaj, te da li je 
Grad spreman jer se očekuje oko 25.000 dolazaka građana iz cijelog svijeta, pored uvaženih 
gostiju kao što su premijer, predsjednik države, gosti iz Katara i dr. 
 
Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel je iznio da je Grad upoznat s činjenicom da je za 4. 
svibnja najavljeno otvaranje Islamskog centra tako da je s tim u vezi održan čitav niz raznih 
sastanaka s predstavnicima islamske zajednice, uključen je i državni protokol obzirom na 
najavu sudjelovanja na otvaranju islamskog centra najviših predstavnika vlasti u Republici 
Hrvatskoj, službene delegacije iz Katara kao predstavnika katarskog emira, a očekuje se i 
veliki broj građana iz cijele Hrvatske, ali i iz okolnih zemalja, kao i delegacija iz brojnih 
arapskih zemalja. 

Postoji operativni tim koji u suradnji s drugim za to nadležnim službama priprema sve 
aktivnosti kako bi se osigurao normalan dolazak na samo mjesto događanja bez izazivanja 
nekih prevelikih gužvi. Naravno, gužvi će biti, ali Grad je i do sada imao prilike organizirati i 
ugostiti značajne goste i veliki broj ljudi koji sudjeluju u takvim događanjima pa vjeruje da će 
u tome uspjeti i ovaj put. S obzirom na zahtjeve državnog protokola predviđene su zone u 
kojima će moći boraviti pojedini gosti, a s obzirom na očekivano veliki broj autobusa koji će 
doći, planira se da taj dan ili barem dio tog dana bude djelomično zatvorena cesta od čvora 
Rujevice prema Marinićima, koja bi se iskoristila za parkiranje autobusa, a paralelno se radi i 
na tome da svi koji dolaze osobnim automobilima parkiraju na Grobniku – te da se organizira 
prijevoz javnim gradskim prijevozom od Grobnika do lokacije Islamskog centra. 
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6. ANA TROŠELJ je podsjetila na 3. točku Zaključka sa sjednice Gradskog vijeća održane 
26. travnja 2012. godine koja glasi: "Zadužuje se Gradonačelnik Grada Rijeke da 
kontinuirano obavještava Gradsko vijeće o svim daljnjim mjerama koje će biti poduzete na 
rješavanju problematike vezane uz podzemnu garažu Stari Grad." te je u nastavku iznijela 
ocjenu da nije u redu da Vijeće u ovom sazivu završi sa svojim radom a da nema malo 
konkretnije odgovore, pa je upitala Gradonačelnika što se točno od donošenja Zaključka do 
danas poduzelo od strane nadležnih i je li se konačno utvrdilo postoji li opasnost za 
građane? Ako se nije utvrdilo, da li je on kao gradonačelnik poduzeo išta da se požuri 
postupanje nadležnih tijela?  
 
Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel je podsjetio da se radi o objektu odnosno garaži 
koja je privatna investicija i nad kojom Grad Rijeka nema apsolutno nikakve ingerencije te da 
je Grad već od prvih naznaka da postoje indicije da nešto nije u redu sa stabilnošću same 
garaže odnosno cijelog objekta o tome obavijestio nadležno tijelo odnosno građevinsku 
inspekciju koja je jedina dužna i jedina nadležna postupati u takvim slučajevima. To je bilo 
daleko prije nego što se o tome počelo govoriti i puno prije nego što su mnogi drugi počeli 
iskazivati interes za tu temu. 
 Grad je cijelo vrijeme u kontaktu s vlasnicima i traži od njih da poduzmu mjere 
utvrđivanja stvarnog činjeničnog stanja tako da su u posljednjih nekoliko mjeseci provedena 
neka istraživanja, ali Grad za sada nije dobio rezultate tih istraživanja odnosno nije dobiven 
nikakav konkretan podatak. I dalje je za to naravno nadležna Građevinska inspekcija i dalje 
je on osobno u nekoliko navrata tražio postupanje od Građevinske inspekcije, od pomoćnika 
ministra zaduženog za građevinsku inspekciju, pa i od samog ministra odnosno kasnije 
ministrice. 

Dakle, poduzeo je sve šta je bilo moguće, ali ne može odgovoriti da li je garaža 
sigurna ili nije sigurna. Slijedom dokumentacije koja je u ovom trenutku na raspolaganju, a 
riječ je o jedinom do sada dobivenom odgovoru građevinske inspekcije, garaža je sigurna. 
Da li je to točno ili nije, ne zna, ali to se isto pitanje onda može postaviti i za bilo koji drugi 
objekt u gradu. Kada se dobiju rezultati ispitivanja koje je naručio izvođač i kada se konačno 
očituje Građevinska inspekcija, bit će poznato i pravo stanje stvari. 
 
7. VUK PRICA je upitao Gradonačelnika kako napreduju radovi na uređenju dijela današnjeg 
Starog grada na kojem se području u kasno antičkom razdoblju nalazio principij kao strateški 
važna rimska vojna utvrda, odnosno kada se može očekivati otvorenje arheološkog parka?  
 
Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel je podsjetio na činjenicu da je Grad u proteklih četiri 
do pet godina pokrenuo nekoliko velikih projekata vezanih za zaštitu povijesne baštine iz 
razdoblja onog najstarijeg postojanja naselja na području današnje Rijeke i to upravo na 
području Starog grada. U tom su kontekstu u protekle četiri godine provedena opsežna 
arheološka istraživanja i to po prvi puta i u zoni principija, dakle drugim riječima unutar 
prostora ograničenog zgradom Jadroagenta i ulice Pod Voltun te na Trgu kod Vele crikve – 
dakle kod tzv. ili popularno zvanog Kosog tornja gdje je utvrđeno postojanje mozaika iz 
praktično istog tog razdoblja – dakle 3. i 4.-tog stoljeća. Zatim je raspisan arhitektonski 
natječaj za uređenje principija na kojem je pobijedio arhitektonski tim predvođen arhitektom 
Fabijanićem te se pristupilo izradi Glavnog projekta i potom raspisivanju natječaja za 
izvođača radova. 

Pred nešto više od 10-tak dana izvođač radova je uveden na ovu zonu principija i u 
ovom trenutku se izvode neki zemljani radovi i postavlja se odnosno montira velika dizalica 
koja će omogućiti dohvat samom gradilištu koje je praktički okruženo zgradama. Rok za 
izvođenje radova je 120 dana, tako da se može očekivati da će principij biti uređen negdje 
tamo krajem ljeta. Predviđeno je uređenje ne samo arheološkog nalazišta nego i okolnih 
ulica, dakle i Ulice Pod voltun, kao i ulice u kojoj se nalazi rimski luk, tako da će cijela ta zona 
biti u potpunosti uređena i predstavljati će jednu od atrakcija kako za Riječane, tako i za 
posjetitelje Rijeke. 
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Paralelno se radi i na pripremi natječaja za uređenje Trga pul Vele crikve za koji je 
također raspisan arhitektonski natječaj. Odabrano je rješenje arhitektonskog tima 
predvođenog s arhitektom Franićem i potpisan Ugovor o izradi Glavnog i Izvedbenog 
projekta koji je u ovom trenutku u fazi realizacije. Krajem ove ili početkom iduće godine 
trebali bi započeti radovi na uređenju Trga pul Vele crikve čime će konačno mozaici koji se 
tamo nalaze biti dostupni za razgledavanje. 
 
8. HRVOJE BURIĆ je ustvrdio da svi znaju koliko je novaca uloženo u izgradnju Centra 
Zamet (s glavnicom i kamatama 352 milijuna kuna), a velika većina Riječana čiji je novac 
uložen u centar Zamet i koji vole gledati košarku, često ostane izvan pune Dvorane Dinko 
Lukarić u kojoj se odigravaju košarkaške utakmice. 
 S obzirom na navedeno je upitao zašto dvorana na Zametu nema atest da se u njoj 
mogu igrati i košarkaške utakmice? 
 
Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel je odgovorio da je on osobno redoviti posjetitelj 
velikog broja sportskih događaja u Gradu Rijeci, pa tako i košarkaških utakmica, koje se 
igraju u dvorani Dinko Lukarić isključivo na zahtjev Uprave kluba.  
 Netočnom je ocijenio tvrdnju da se u dvorani ne mogu igrati košarkaške utakmice, jer 
je dvorana opremljena sa svime što je potrebno za održavanje košarkaških utakmica. U 
dvorani se i igraju košarkaške utakmice, ali ne košarkaške I. lige iz razloga što niti jedan 
Klub, odnosno prije svega Kvarner, to nije zatražio. Onog trena kada bude postojao interes 
da se košarkaške utakmice I. lige igraju i u dvorani Zamet, ta želja će biti ispunjena. 
 
HRVOJE BURIĆ je iznio da nije dobio odgovor na pitanje zašto dvorana na Zametu nije 
atestirana da se mogu u njoj igrati utakmice tog tipa? 
 
Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel je ustvrdio da je on na pitanje odgovorio ali će 
ponoviti da se dvorana ne atestira nego je dobila uporabnu dozvolu i može se koristiti za sve 
što je potrebno. Budući da svako natjecanje ima svoje određene kriterije, u tom se kontekstu 
dvorana licencira, a ne atestira. Dobiva se potvrda da se može u dvorani odigrati određena 
razina sportskog događanja.  

S obzirom da do sada nije bilo zahtjeva niti interesa da se utakmice I. lige košarke ili 
međunarodne košarkaške utakmice igraju u dvorani na Zametu, nije bilo niti potrebno da se 
provodi taj postupak licenciranja kojeg između ostalog treba i obnavljati. 

Ako se u toj dvorani mogu igrati međunarodne rukometne utakmice, sasvim sigurno 
se mogu igrati i međunarodne košarkaške utakmice, a licenciranje će biti obavljeno u roku od 
nekoliko dana od kada netko bude imao potrebu da u toj dvorani igra utakmicu I. košarkaške 
lige ili međunarodnog košarkaškog natjecanja. 
 
9. TOMISLAVA ZEČEVIĆ PEDIĆ je iznijela da se vodi sudski spor odnosno vlasnički spor 
oko građevina u Osječkoj ulici koje su nekada pripadale Konstruktoru, te je u ime ljudi koji 
žive u tim građevinama upitala što je sa tim sporom kojeg je sudionik i Grad i kada će stanari 
eventualno moći te građevine otkupiti, zatražiti legalizaciju i sve ostalo? 
 
Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel je odgovorio da je to pitanje trebalo postaviti 
eventualno onome tko vodi ili je vodio stečajni postupak Konstruktora budući da mu nije 
jasno koja je uloga Grada u svemu tome. Poznati su mu problemi ljudi koji tamo žive i 
osobno je primio neke od njih kako bi se pokušao riješiti problem oko vode i struje i načina 
na koji će se to njima osigurati s obzirom da je riječ o defacto radničkim nastambama koje su 
imale zajedničko mjerilo i struje i vode. To je riješeno u suradnji s gradskim komunalnim 
društvima i Elektroprimorjem. Što se tiče samog sudskog postupka, ne može reći ništa. Kad 
sudski postupak bude završen, onda će tek biti poznato kako je završen i što će dalje biti s 
tim nastambama. 
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Budući da ima informaciju da je Grad Rijeka izravno uključen u taj sudski spor 
TOMISLAVA ZEČEVIĆ PEDIĆ je zamolila da dobije detaljnije informacije i detaljniji 
odgovor u pisanom obliku. 
 
10. dr.sc. NIKOLA IVANIŠ je upitao da li je počelo sufinanciranje djelatnosti riječkog 
hospicija od strane Hrvatskog zavoda za zdravstveno osiguranje odnosno da li je sa 
Hrvatskim zavodom za zdravstveno osiguranje sklopljen ugovor o sufinanciranju hospicija? 
 
Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel je iznio da ne zna da li je ugovor potpisan, ali mu je 
poznato da je Hospicij ušao u Mrežu Hrvatskog zavoda za zdravstveno osiguranje, što znači 
da su i osigurana sredstva za njegovo financiranje i to u punom kapacitetu, dakle sa svim 
brojem ležaja koliko Hospicij ima. Kako je relativno često u kontaktu s predstavnicima 
Nadbiskupije koji vode Hospicij, zna da su oni u kontaktu sa Hrvatskim zavodom za 
zdravstveno osiguranje, ali ne zna da li je formalno Ugovor potpisan ili nije, pa će taj odgovor 
dostaviti naknadno. 
 
11. dr.sc. TEA ČALJKUŠIĆ MANCE je podsjetila da je Predugovor s privatnim partnerom -
tvrtkom Bononia 3M građenje za projekt Gomila u Starom gradu potpisan još 2006. godine i 
da je procijenjena vrijednost investicije iznosila 40 milijuna eura. Potom je navela da premda 
brojni elementi predugovora idu u korist privatnog partnera (između ostalog eksploatacija 
javne garaže ugovorena je na 99 godina premda su nezavisne analize pokazale da je 
optimalno 70 godina te na tome Grad gubi 10,5 milijuna eura u korist privatnog partnera, a u 
početnoj fazi je Grad kreditirao privatnog partnera sa 6,5 milijuna kuna), projekt je zapeo, 
odnosno stane pa se malo pokrene, pa opet stane pa je zanima da li Gradonačelnik možda 
zna u kojoj je to sada fazi i kada se predviđa kraj izgradnje projekta Gomila? 
 
Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel je u potpunosti odbacio bilo kakvu mogućnost da je 
taj ugovor sklopljen u korist privatnog partnera te je naveo da je taj privatni investitor do sada 
u gradski proračun uplatio preko 2 milijuna eura kojima je Grad raspolagao, uslijed čega bi 
se moglo reći da u tom kontekstu de facto taj privatni investitor trpi određenu štetu budući da 
projekt do sada još nije realiziran. 

Naglasio je da je model koji je primijenjen u ovom projektu pravo građenja, što znači 
da nakon proteka određenog vremenskog roka zemljište, ali i objekti izgrađeni na zemljištu 
postaju vlasništvo Grada. Ali naravno, u takvom ugovoru se onda valorizira i vrijednost 
izgrađenih objekata za koje je davatelj prava građenja dužan obeštetiti onoga koji je izgradio 
objekte ako ne produži to pravo građenja. U tom kontekstu baš ne vidi tu računicu 
nezavisnog stručnjaka kako bi to nakon 75 godina Grad nešto dobio, kada bi procijenjena 
vrijednost ulaganja s obzirom na amortizaciju u tih 75 godina bila puno viša nego nakon 99 
godina. 
 Zahvaljujući nekim dušebrižnicima, čini mu se da je taj ugovor bio predmet 
razmatranja čak i Državnog odvjetništva koje nije imalo primjedbi poput tog nezavisnog 
stručnjaka. 
 Činjenica je da je predviđen rok u kojem je projekt trebao biti gotov. Međutim, 
činjenica je da je unatoč tome što je talijanski investitor platio više od 2 milijuna eura u 
gradski Proračun došlo do zastoja u projektu, što je uzrokovano prije svega gospodarskom 
situacijom i činjenicom da je investitor i sam imao problema u smislu osiguravanja sredstava 
putem talijanskih banaka. To je razlog zašto je produžen rok i po tom Aneksu ugovora koji je 
potpisan, dakle ostavljena je mogućnost investitoru da projekt miruje još godinu dana, a 
nakon toga treba krenuti u realizaciju projekta. Znači, ako baš cijelu godinu bude iskorištena 
ta faza mirovanja, garaža bi kao prvi dio tog objekta mogla biti izgrađena negdje 2015. -
2016. godine. Naravno, u cijelom tom kontekstu investitor je obvezan ishodovati i određenu 
dokumentaciju te po dobivanju dozvola uplatiti još određeni iznos u gradski Proračun. U 
ovom trenutku ne zna o kojem se točno iznosu radi. 
 

 6



dr.sc. TEI ČALJKUŠIĆ MANCE nije jasno po kojem osnovu i u kojem obliku su u gradski 
Proračun uplaćena ta 2 milijuna eura i kada je to bilo? Nadalje je zanima da li je točno da se 
razduživanjem I. faze na neki način omogućava da građani Rijeke kreditiraju privatnog 
partnera koji će jedini imati koristi od II. faze odnosno prodaje prostora u stambeno -
poslovnom objektu koji bi trebao niknuti iznad te garaže. 
 
Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel je iznio da su sredstva uplaćena u Proračun 
temeljem Ugovora, pa pretpostavlja da je nezavisni stručnjak trebao vidjeti tu stavku u 
Ugovoru, a to je stavka koja je uobičajena u svim ugovorima o prodaji zemljišta. Dakle u 
pravilu uvijek uplata ide u 3 faze: prva faza plaćanja, otprilike 30-tak% vrijednosti zemljišta ili 
prava građenja, se plaća prilikom potpisa Ugovora, zatim se dio novca plaća prilikom 
ishodovanja građevinske dozvole odnosno kada su stvoreni uvjeti za početak radova, i onda 
se 3. dio plaća po izvršenom ili završenom projektu. 
 Takav ugovor upravo onemogućuje kupcu ili nositelju prava građenja da raspolaže s 
imovinom koju je kupio bez suglasnosti Grada, odnosno ne može je prodavati dalje bez 
suglasnosti Grada. S ovakvim vidom Ugovora sprečava se mogućnost mešetarenja 
nekretninama iz razloga što je prisutan interes da se objekt za koji Grad prodaje zemljište ili 
daje pravo građenja i realizira u nekom određenom vremenskom roku. 
 Ne vidi kako bi to građani Rijeke mogli kreditirati privatnog poduzetnika kada Grad 
Rijeka ničime ne financira taj projekt. Dakle, upravo suprotno, financira ga taj privatni 
investitor koji je, kao što je rekao, već do sada uplatio značajna sredstva u gradski Proračun. 
 Jedine troškove koje je Grad imao oko tog projekta su troškovi vezani oko rješavanja 
imovinsko-pravnih odnosa u jednom manjem dijelu na tom području. Međutim i ti troškovi će 
biti nadoknađeni Gradu Rijeci završetkom tih postupaka koji su sada negdje i pri kraju ili su 
netom završeni. I ti troškovi su temeljem sklopljenog ugovora prebačeni na teret privatnog 
investitora. 
 
12. DANKO ŠVORINIĆ se osvrnuo na svečanu sjednicu održanu povodom 20 godina Grada 
Rijeke, iako bi po njegovoj ocjeni bilo možda primjerenije da se taj događaj nazvao 
komemoracijom, obzirom na rezultate dva gradonačelnika koji su obnašali tu dužnost u 
proteklih 20 godina, sve s obzirom na činjenicu da 40.000 ljudi u Rijeci više ne živi, da je u 
međuvremenu u gradu izgubljeno 30.000 radnih mjesta, a Grad Rijeka zaostaje za državnim 
prosjekom u smislu gospodarskog rasta. 
 S obzirom da su obojica Gradonačelnika u svojim govorima na toj sjednici iskritizirali 
teritorijalni ustroj Republike Hrvatske, a sa čime se i on slaže, ne može ne postaviti sljedeće 
pitanje: da li je Gradonačelnik prespavao 12. mjesec 2011. godine i činjenicu da je SDP od 
tada na vlasti u ovoj državi? I da li je posao opcije koja je na vlasti u državi da predlaže 
rješenja ili da konstatira probleme i da kuka nad vlastitom sudbinom?  
 
Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel je iznio da je govorio ono što je govorio i iza svake 
svoje riječi stoji. Da li će član Vijeća to zvati "komemoracijom", "proslavom" ili sl. to je 
njegova osobna stvar, kao što je i njegova osobna procjena ono o čemu govori. Dakle, svaki 
put se broj izgubljenih stanovnika poveća za 10.000. Vjerojatno će do kraja kampanje doći 
do situacije da je ustvari Rijeka bila veličine New Yorka, a onda se zahvaljujući njemu kao 
Gradonačelniku i eventualno gospodinu Liniću svela na 120.000 stanovnika. Mora priznati da 
je zabavno to slušati i sudjelovati u tome. 

Nadalje je naveo da je, uz sve probleme koji su definitivno prisutni u ovih 20 godina u 
Gradu Rijeci, ostala i dalje činjenica da je bruto društveni proizvod u Primorsko-goranskoj 
županiji, u kojoj Grad Rijeka čini više ili skoro polovinu stanovnika, a više od polovine 
ukupnih prihoda u svakom pogledu, veći od bruto društvenog ili bruto domaćeg proizvoda u 
Republici Hrvatskoj.  

Zaključno je naveo da nije ništa prespavao, ali da ne živimo u partijskoj državi u kojoj 
postoji samo interes njega kao recimo člana SDP koji ima neku komunikaciju s nekim 
ministrima ili predsjednikom Vlade, nego je pitanje preustroja Republike Hrvatske pitanje i 
ostalih sredina, a ne samo Rijeke. 
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Dakle, kao što je Rijeci, na žalost, nanesena nepravda preustrojem 93., koji je 
nesumnjivo bio politički motiviran, u nekim drugim sredinama možda tako ne misle. Prema 
tome, nije njegov način političkog promišljanja da je dovoljno pucnut prstom i promijeniti 
Zakon samo  zato što je netko poznata osoba. Vlada Republike Hrvatske je pokrenula 
proces preustroja lokalne samouprave i proces decentralizacije, formirano je i Povjerenstvo 
koje bi na tome trebalo raditi, a u koje su uključeni i predstavnici različitih ministarstava, i 
predstavnici nacionalnih udruga, gradova, općina, županija i vjeruje da će u neko dogledno 
vrijeme biti ponuđena određena rješenja. 

Dakle, preustroj i drugačiji teritorijalni ustroj ne može biti politička odluka jer je to loše, 
kao što je bilo loše da je jednostranom političkom odlukom mijenjan teritorijalni ustroj 
Republike Hrvatske 1993. godine. Sada ne treba ponavljati istu grešku. Dakle, to mora biti 
odluka koja će biti donesena konsenzusom političkih stranaka, ali i predstavnika gradova i 
općina. 

 
DANKO ŠVORINIĆ je iznio da je stava da su promjene itekako potrebne i to prilično 
radikalne u ovom smislu. Očito je stav Gradonačelnika da za to očito još nije sazrio trenutak 
pa je evo formirana neka komisija koja će u dogledno vrijeme donijeti određene zaključke, ali 
za konkretne prijedloge u tom smislu se još nije čulo. 
 
Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel je odgovorio da on u nijednom trenutku nije rekao 
da određene promjene nisu potrebne, ali je vrlo jasno rekao da te određene promjene moraju 
biti rezultat konsenzusa. Moraju biti rezultat konsenzusa Rijeke, Viškova, Bakra, Čavala ili 
nekih drugih općina, kao što moraju biti rezultat konsenzusa Opatije, Matulja itd., a ne 
jednostrane političke odluke. 
 
13. IVAN BOGDANIĆ je podsjetio da je u više navrata u zadnje vrijeme kada je riječ o 
legalizaciji predlagao i govorio da bi trebalo, ne po nekom uzoru na druge gradove nego po 
uzoru na nas same, određenim socijalnim skupinama s manjim primanjima, a pogotovo 
stradalnicima domovinskog rata, omogućiti jeftiniju legalizaciju na način da se Grad odrekne 
dijela naknade, ali Gradonačelnik se nije složio. Budući da se približavaju krajnji rokovi za 
podnošenje prijave za legalizaciju, a on ima informacije da te najugroženije skupine građana 
nisu ni podnijele zahtjeve jer zaista nemaju od kuda podmiriti sve te troškove, upitao je 
Gradonačelnika da li je u stanju korigirati svoje ranije stavove i tako omogućiti ovim 
kategorijama građana da pristupe legalizaciji svojih građevina i objekata? 
 
Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel je odgovorio da ostaje pri onome što je rekao i 
smatra da svi koji su dobili mogućnost legalizacije bespravnih objekata su i ovako 
privilegirani u odnosu na sve ostale građane koji su svoje objekte gradili sukladno pozitivnim 
propisima Republike Hrvatske i platili puno više u tom postupku nego što će platiti oni koji 
sada prolaze postupak legalizacije. 
 Dakle, rok za podnošenje zahtjeva ni u kojem slučaju nije vezan uz plaćanje. Prema 
tome, svatko tko želi legalizirati svoj objekt neka podnese zahtjev u za to predviđenom roku, 
a plaćanje obaveznih naknada i troškova komunalnog doprinosa bit će omogućeno u 
maksimalnom broju rata. 
 
14. SANDRA KRPAN je iznijela da je od ove školske godine u nekoliko škola Grada Rijeke 
uveden program zavičajne povijesti Moja Rijeka. Kako se radi o zanimljivom programu 
prema riječima i učenika i nastavnika, zanima je razmišlja li se o uvođenju tog programa 
sljedeće godine u sve riječke škole?  
 
Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel je naveo da se o tome razmišlja, ali da će se 
program uvoditi postepeno. Projekt je iniciran upravo zbog činjenice da je uočeno da je u 
udžbenicima koji se koriste u osnovnim školama premalo nečega što se nekada zvalo 
Zavičajnom povijesti. Program se u ovoj školskoj godini provodio eksperimentalno u pet 
osnovnih škola u 5.-tim razredima i za to je izrađen i poseban udžbenik koji obrađuje cca. 27 
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različitih tema iz povijesti i sadašnjosti našeg grada. Projekt je u međuvremenu prijavljen na 
verifikaciju Ministarstvu znanosti i obrazovanja i od iduće školske godine on će se provoditi u 
ovom obimu u svim 5.-tim razredima svih osnovnih škola. 
 Tih pet škola odnosno đaci koji su ove godine završili dakle tu I. godinu programa, 
nastavit će s tim programom u 6.-tom razredu, a sljedeće godine će svi 6.-ti razredi u svim 
osnovnim školama taj program imati kao redovni program, i tako se to dalje nastavlja u 7.-
mom razredu. Dakle kroz period od četiri godine će se taj predmet uvesti u sve razrede svih 
osnovnih škola u Rijeci. 
 
15. PREDRAG BLEČIĆ je iznio da ima informacije da se na odlagalištu Marišćina vrši 
dezodoriranje ili dezinfekcija odlagališta kako bi se spriječila pojava neugodnih mirisa, a 
stanovnici Marčelja bez obzira na spomenute aktivnosti osjećaju određene mirise koji nastaju 
uslijed tretiranja određenim kemijskim sredstvima. Nadalje, uslijed ovih kiša, posebno i 
tretiranja tim kemijskim sredstvima skupilo se u tim upojnim bunarima očito dosta velike 
količine tekućine koje se odvoze i ispuštaju putem cisterni na Delti. 

Upitao je Gradonačelnika o kojim kemijskim sredstvima se radi, da li ta sredstva 
mogu imati štetne posljedice po ljude i okolinu obzirom da se ispuštaju direktno u more bez 
da se prethodno kemijski tretiraju i koliki su troškovi takvog odvoza tekućina? 
 
Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel je iznio da su sredstva koja se koriste i koristila su 
se u smislu tretmana ubrzavanja biološke razgradnje organskog otpada atestirana i ona 
nemaju nikakvih štetnih utjecaja na ljudsko zdravlje za što postoji sva potrebna 
dokumentacija. Tekućina koja se skuplja nije naravno proizvedena od tih sredstava jer je 
količina tih sredstava relativno mala. Naravno da je ovih dana bilo poprilično kiše i da je to 
razlog zašto postoje ti upojni kanali koji prikupljaju procjedne vode upravo zato da bi se 
spriječilo da te procjedne vode završavaju u podzemlju. Procjedne vode se skupljaju u 
spremište i posebnim cisternama odvoze na Centralni uređaj za pročišćavanje otpadnih voda 
na Delti u kojem se inače skuplja sadržaj svih kanalizacijskih ogranaka iz cijeloga grada. 
 Zatim postoji određeni pred tretman tih otpadnih voda u kojem se uglavnom 
odstranjuju krute čestice i masnoće. Nakon toga se ispušta preostali sadržaj cjevovodom 
dugim negdje oko 500-tinjak metara negdje u sredini Kvarnerskog zaljeva na dubini od 70-80 
metara. To mjesto gdje se ispušta se redovito kontrolira i nema nikakvih naznaka povećanja 
ili bilo kakvih negativnih utjecaja. 

U tom kontekstu je uopće deplasirano govoriti o utjecaju tako ispuštenih sadržaja iz 
Centralnog uređaja za pročišćavanje na Delti s kvalitetom riječkih plaža za koje se iz svih 
dosadašnjih istraživanja vidi da je više nego dobro. 
 
PREDRAG BLEČIĆ je naveo da nije dobio odgovor na postavljeno pitanje te je zamolio da 
dobije informaciju o kojem se točno kemijskom sredstvu radi. 
 
16. JOSIP RUPČIĆ je upitao Gradonačelnika hoće li se ili neće graditi dva tankera za 
Tankersku plovidbu u 3. maju, sve s obzirom da je prije nekoliko mjeseci kada se u vijećnici 
raspravljalo o stanju u Brodogradilištu izjavljivao da će stanje u 3. maju biti zadovoljavajuće.  
 
Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel je odgovorio da se u 3. maju koliko on zna plaće 
isplaćuju redovito, a tamo gdje se nisu isplaćivale isplatile su se uglavnom angažmanom 
Grada i razumijevanjem da se omogući skidanje odnosno otpuštanje određenih zadužnica 
kako bi se osigurala sredstva za isplatu plaća u tvornici Motora i dizalica i TIBU i još jednom 
društvu iz grupe. Kako mu je poznato, Hrvatska banka za obnovu i razvoj je osigurala 
kreditna sredstva za Tankersku plovidbu i Tankerska plovidba je u pregovorima s Upravom 
3. maja, dakle definira se ugovor za izgradnju dva tankera, a ima i vrlo ozbiljnih naznaka i za 
još nekoliko brodova, ali o tome bi trebao govoriti predsjednik Uprave 3. maja, a ne on.  
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 UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA 
 
 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je izvijestila da na prijedlog 
dnevnog reda, koji je dostavljen uz poziv za sjednicu Gradskog vijeća, nije podnesen 
prigovor. Predsjednica Vijeća zatim je izvijestila da je uz točku 1. Izbori i imenovanja 
dostavljen jedan materijal i to: "Prijedlog za imenovanje članova Upravnog vijeća javne 
ustanove Art-kino", a da je naknadno, sukladno odredbi članka 125. stavka 1. Poslovnika 
Gradskog vijeća, dostavljen prijedlog za dopunu dnevnog reda sjednice točkom: "Prijedlog 
odluke o davanju na privremeno ili povremeno korištenje poslovnog prostora u objektima 
kulture u vlasništvu Grada Rijeke." Uz prijedlog za dopunu dnevnog reda dostavljen je i 
materijal po predloženoj dopuni dnevnog reda. 
 
 Predsjednica Vijeća stavila je na glasanje prijedlog da se dnevni red sjednice 
dopuni točkom: "Prijedlog odluke o davanju na privremeno ili povremeno korištenje 
poslovnog prostora u objektima kulture u vlasništvu Grada Rijeke", koju bi Vijeće 
razmatralo kao točku 7. dnevnog reda. 
 

Nakon što je Gradsko vijeće JEDNOGLASNO usvojilo prijedlog za dopunu 
dnevnog reda, predsjednica Gradskog vijeća je objavila da je Gradsko vijeće usvojilo 
slijedeći 

D N E V N I  R E D 
 

1. Izbori i imenovanja 
Prijedlog za imenovanje članova Upravnog vijeća javne ustanove Art-kino  

2. Izvješće o stanju sigurnosti na području grada Rijeke u 2012. godini  
3. Prijedlog strategije kulturnog razvitka Grada Rijeke 2013. – 2020. 
4. Prijedlog odluke o isticanju kandidature Grada Rijeke za Europsku prijestolnicu 

kulture 2020. godine 
5. Prijedlog odluke o davanju koncesije za gospodarsko korištenje pomorskog 

dobra na području plaže Ploče u Rijeci 
6. a) Prijedlog odluke o zakupu poslovnog prostora 

b) Prijedlog odluke o uvjetima i postupku javnog natječaja za davanje u zakup 
poslovnog prostora 

7. Prijedlog odluke o davanju na privremeno ili povremeno korištenje poslovnog 
prostora u objektima kulture u vlasništvu Grada Rijeke 

8. Prijedlog odluke o osnivanju Poduzetničke zone Bodulovo 
9. a) Informacija o prijedlogu za dogradnju sustava javne odvodnje otpadnih voda 

s pratećim radovima na vodovodnoj mreži  
b) Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti KD Vodovod i kanalizacija 
d.o.o. za zaduženje kod Europske banke za obnovu i razvoj radi dogradnje 
sustava javne odvodnje otpadnih voda s pratećim radovima na vodovodnoj 
mreži 

10. a) Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o izradi Detaljnog plana uređenja 
stambenog područja Rujevica 
b) Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o izradi Detaljnog plana uređenja 
stambenog područja Drenova-Bok 
c) Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o izradi Izmjena i dopuna 
Detaljnog plana uređenja stambenog područja Martinkovac 

11. Prijedlog odluke o provođenju postupka stavljanja izvan snage Provedbenog 
urbanističkog plana dijela gradske četvrti Pehlin – Rujevica 

12. a) Prijedlog odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja rashoda 
osnovnih škola Grada Rijeke u 2013. godini 
b) Prijedlog plana rashoda za nabavu proizvedene dugotrajne imovine i dodatna 
ulaganja na nefinancijskoj imovini osnovnih škola Grada Rijeke u 2013. godini 
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13. Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o osnivanju Vijeća za prevenciju kriminaliteta 
na području grada Rijeke 

14. a) Prijedlog rješenja o promjeni namjene javnog dobra u k.o. Drenova  
b) Prijedlog rješenja o promjeni namjene javnog dobra u k.o. Kozala 

15. Izvješće o korištenju Proračunske zalihe u Proračunu Grada Rijeke za 2013. 
godinu za mjesec ožujak 2013. godine 

 
 

TOČKA 1. 
Izbori i imenovanja 

Prijedlog za imenovanje članova Upravnog vijeća javne ustanove Art-kino 
 
Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da je 

predlagatelj Odbor za izbor, imenovanja i razrješenja. 
 
U raspravi su sudjelovali članovi Vijeća Tomislava Zečević Pedić ispred Kluba 

vijećnika HDZ-a, Hrvoje Burić i Tomislava Zečević Pedić, Gradonačelnik mr.sc. Vojko 
Obersnel te završno Tomislava Zečević Pedić ispred Kluba vijećnika HDZ-a. 

 
 Nakon rasprave, Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (21 za, 7 protiv) 
donijelo sljedeću  

O D L U K U  
o imenovanju članova Upravnog vijeća  

javne ustanove Art-kino 
 

I. 
U Upravno vijeće javne ustanove Art-kino od strane osnivača imenuju se: 

- Martina Petrović, prof. i 
- Velid Đekić, prof.  

II. 
Članovi Upravnog vijeća iz točke I. ove Odluke imenuju se na vrijeme od četiri 

godine. 
III. 

Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja. 
 

TOČKA 2. 
Izvješće o stanju sigurnosti na području grada Rijeke za 2012. godinu 

 
 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su po 
ovoj točki dnevnog reda sjednici nazočni načelnica Policijske uprave primorsko - goranske 
Senka Šubat i njezin zamjenik Jasmin Brkljača. Predsjednica Vijeća nadalje je izvijestila da 
su zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća 
na klupe. 

 
Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnijela je načelnica Policijske uprave primorsko 

- goranske Senka Šubat. 
 

U raspravi su sudjelovali članovi Gradskog vijeća Josip Rupčić, Ivana Jurčić, Predrag 
Blečić, Ana Komparić Devčić, Nada Pindulić, Ivan Bogdanić, Ismet Mešanović i Oskar 
Skerbec, Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel i načelnica Policijske uprave primorsko - 
goranske Senka Šubat. 
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 Nakon rasprave, Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO donijelo sljedeći 
 

z a k l j u č a k 
 

Prihvaća se Izvješće o stanju sigurnosti na području grada Rijeke za 2012. 
godinu. 

 
TOČKA 3. 

Prijedlog strategije kulturnog razvitka Grada Rijeke 2013. – 2020. 
  
 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su 
zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na 
klupe.  

 
 Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je pročelnik Odjela gradske uprave za 
kulturu Ivan Šarar. 
 

U raspravi su sudjelovali članovi Vijeća Lidija Flas ispred Kluba članova Gradskog 
vijeća SDP, IDS, ARS, HSLS, HSS i SDA, Hrvoje Burić ispred Kluba vijećnika HDZ-a, Oskar 
Skerbec, Hrvoje Burić i Lidija Flas, Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel te završno Hrvoje 
Burić ispred Kluba vijećnika HDZ-a. 
 
 Nakon rasprave, Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (23 za, 7 suzdržanih) 
donijelo Strategiju kulturnog razvitka Grada Rijeke 2013. – 2020.  

 
 

TOČKA 4. 
Prijedlog odluke o isticanju kandidature Grada Rijeke za Europsku prijestolnicu 

kulture 2020. godine 
 
 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su 
zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na 
klupe.  
 
 Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel. 
 
 U raspravi su sudjelovali članovi Vijeća Hrvoje Burić ispred Kluba vijećnika HDZ-a, 
mr.sc. Ernest Cukrov ispred Kluba članova Gradskog vijeća SDP, IDS, ARS, HSLS, HSS i 
SDA, Ivan Ivaniš, Danko Švorinić, Tomislava Zečević Pedić, Hrvoje Burić, Ivana Jurčić, dr.sc. 
Tea Čaljkušić Mance i Dušan Sekulić, pročelnik Odjela gradske uprave za kulturu Ivan Šarar 
te Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel. 
 
 Nakon rasprave, Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (25 za, 6 suzdržanih) 
donijelo Odluku o isticanju kandidature Grada Rijeke za Europsku prijestolnicu kulture 
2020. godine. 

 
TOČKA 5. 

Prijedlog odluke o davanju koncesije za gospodarsko korištenje pomorskog dobra 
na području plaže Ploče u Rijeci 

 
 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su 
zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na 
klupe.  
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 Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnijela je pročelnica Odjela gradske uprave za 
komunalni sustav Irena MILIČEVIĆ. 
 
 Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO, donijelo Odluku o davanju 
koncesije za gospodarsko korištenje pomorskog dobra na području plaže Ploče u 
Rijeci. 

 
TOČKA 6. 

a) Prijedlog odluke o zakupu poslovnog prostora 
b) Prijedlog odluke o uvjetima i postupku javnog natječaja za davanje u zakup 
poslovnog prostora 
 

 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su 
zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na 
klupe te da je Odbor za Statut, Poslovnik i propise podnio amandman na Prijedlog odluke o 
uvjetima i postupku javnog natječaja za davanje u zakup poslovnog prostora. 

 
 Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je pročelnik Odjela gradske uprave za 
gospodarenje imovinom Vladimir Benac.  

 
 U raspravi su sudjelovali članovi Vijeća Ana Trošelj ispred Kluba PGS-a i Danko 
Švorinić, pročelnik Odjela gradske uprave za gospodarenje imovinom Vladimir Benac te 
Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel. 
 
 Nakon rasprave, prije prelaska na glasovanje, predsjednica Gradskog vijeća Dorotea 
Pešić-Bukovac je izvijestila da je predlagatelj suglasan s amandmanom Odbor za Statut, 
Poslovnik i propise na Prijedlog odluke o uvjetima i postupku javnog natječaja za davanje u 
zakup poslovnog prostora koji je postao sastavni dio Prijedloga odluke i koji glasi: " U članku 
4. stavku 3. točki 13. druga rečenica mijenja se i glasi: "Ako najpovoljniji ponuditelj ne postupi 
na ovaj način bez opravdanog razloga, odluka o davanju u zakup poslovnog prostora će se 
poništiti, a javni natječaj za taj poslovni prostor će se ponoviti,". 
 
 Gradsko vijeće je zatim VEĆINOM GLASOVA donijelo: 

 
a) 
 

Odluku o zakupu poslovnog prostora (Odluka je donesena s 20 glasova za, 5 
glasova protiv i 4 suzdržana glasa), 

b) 
 

Odluku o uvjetima i postupku javnog natječaja za davanje u zakup poslovnog 
prostora (Odluka je donesena s 23 glasa za, 2 glasa protiv i 5 suzdržanih glasova). 

 
TOČKA 7. 

Prijedlog odluke o davanju na privremeno ili povremeno korištenje poslovnog 
prostora u objektima kulture u vlasništvu Grada Rijeke 

 
 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su 
zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na 
klupe.  
 
 Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO, donijelo Odluku o davanju na 
privremeno ili povremeno korištenje poslovnog prostora u objektima kulture u 
vlasništvu Grada Rijeke. 
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TOČKA 8. 

Prijedlog odluke o osnivanju Poduzetničke zone Bodulovo 
 

 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su 
zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na 
klupe te da je na klupe dostavljena i Tablica s podacima o poduzetničkom potencijalu koja 
predstavlja Prilog broj 3. Prijedloga odluke i koja je sadržana u materijalu koji je članovima 
Vijeća dostupan na linku na kojem preuzimaju materijale i materijalu koji je objavljen na web 
stranicama Grada Rijeke, ali uslijed tiskarske greške nedostaje u tiskanom materijalu. 
 
 Gradsko vijeće je, bez rasprave, VEĆINOM GLASOVA (27 za, 3 protiv) donijelo 
Odluku o osnivanju Poduzetničke zone Bodulovo. 
 

 
TOČKA 9. 

a) Informacija o prijedlogu za dogradnju sustava javne odvodnje otpadnih voda 
s pratećim radovima na vodovodnoj mreži  
b) Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti KD Vodovod i kanalizacija 
d.o.o. za zaduženje kod Europske banke za obnovu i razvoj radi dogradnje 
sustava javne odvodnje otpadnih voda s pratećim radovima na vodovodnoj 
mreži 
 

 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su 
zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na 
klupe.  
 Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel. 
 
 Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 
 G l a s o v a nj e: 

a) 
 

 Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO donijelo sljedeći 
 

z a k l j u č a k 
 
Prihvaća se Informacija o prijedlogu za dogradnju sustava javne odvodnje 

otpadnih voda s pratećim radovima na vodovodnoj mreži,  
 

b) 
 

Gradsko vijeće je, također JEDNOGLASNO, donijelo Odluku o davanju 
prethodne suglasnosti KD Vodovod i kanalizacija d.o.o. za zaduženje kod Europske 
banke za obnovu i razvoj radi dogradnje sustava javne odvodnje otpadnih voda s 
pratećim radovima na vodovodnoj mreži.  
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TOČKA 10. 
a) Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o izradi Detaljnog plana uređenja 
stambenog područja Rujevica 
b) Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o izradi Detaljnog plana uređenja 
stambenog područja Drenova-Bok 
c) Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o izradi Izmjena i dopuna 
Detaljnog plana uređenja stambenog područja Martinkovac 
 

 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su 
zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na 
klupe.  
 
 U raspravi su sudjelovali član Vijeća Ivan Bogdanić ispred Kluba vijećnika HDZ-a i 
pročelnik Odjela gradske uprave za razvoj, urbanizam, ekologiju i gospodarenje zemljištem 
Srđan ŠKUNCA. 
 
 Nakon rasprave, Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO donijelo: 
 

a) 
  

Odluku o izmjenama Odluke o izradi Detaljnog plana uređenja stambenog 
područja Rujevica, 

b) 
 
Odluku o izmjenama Odluke o izradi Detaljnog plana uređenja stambenog 

područja Drenova-Bok, 
c) 

 
Odluku o izmjenama i dopunama Odluke o izradi Izmjena i dopuna Detaljnog 

plana uređenja stambenog područja Martinkovac. 
 

TOČKA 11. 
Prijedlog odluke o provođenju postupka stavljanja izvan snage Provedbenog 

urbanističkog plana dijela gradske četvrti Pehlin – Rujevica 
 

 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su 
zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na 
klupe.  
 
 Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo Odluku o provođenju 
postupka stavljanja izvan snage Provedbenog urbanističkog plana dijela gradske 
četvrti Pehlin – Rujevica. 

 
TOČKA 12. 

a) Prijedlog odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja rashoda 
osnovnih škola Grada Rijeke u 2013. godini 
b) Prijedlog plana rashoda za nabavu proizvedene dugotrajne imovine i dodatna 
ulaganja na nefinancijskoj imovini osnovnih škola Grada Rijeke u 2013. godini 
 

 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su 
zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na 
klupe.  
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U raspravi su sudjelovali članovi Vijeća Tomislava Zečević Pedić ispred Kluba 
vijećnika HDZ-a i Hrvoje Burić, Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel te završno Hrvoje Burić 
ispred Kluba vijećnika HDZ-a. 

 
 G l a s o v a nj e: 

a) 
 

 Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (23 za, 6 protiv, 1 suzdržan) donijelo 
Odluku o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja rashoda osnovnih škola Grada 
Rijeke u 2013. godini, 

b) 
 

 Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO donijelo Plan rashoda za nabavu 
proizvedene dugotrajne imovine i dodatna ulaganja na nefinancijskoj imovini 
osnovnih škola Grada Rijeke u 2013. godini. 
 

TOČKA 13. 
Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o osnivanju Vijeća za prevenciju kriminaliteta  

na području grada Rijeke 
 

 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da je 
zaključak Odbora za Statut, Poslovnik i propise, koji je razmatrao ovu točku dnevnog reda, 
dostavljen članovima Vijeća na klupe.  
 
 Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO, donijelo Odluku o izmjeni 
Odluke o osnivanju Vijeća za prevenciju kriminaliteta na području grada Rijeke. 
 

TOČKA 14. 
a) Prijedlog rješenja o promjeni namjene javnog dobra u k.o. Drenova  
b) Prijedlog rješenja o promjeni namjene javnog dobra u k.o. Kozala 

 
 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su 
zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na 
klupe.  
 

Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo: 
 

a) 
 

Rješenje o promjeni namjene javnog dobra u k.o. Drenova,  
 

b) 
 

Rješenje o promjeni namjene javnog dobra u k.o. Kozala. 
 

 
TOČKA 15. 

Izvješće o korištenju Proračunske zalihe u Proračunu Grada Rijeke za 2013. godinu 
za mjesec ožujak 2013. godine 

 
 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da je 
zaključak Odbora za financije, koji je razmatrao ovu točku dnevnog reda, dostavljen 
članovima Vijeća na klupe.  
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 Nakon rasprave, u kojoj je sudjelovala članica Vijeća mr.sc. Vesna Buterin 
ispred Kluba vijećnika HDZ-a, Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO donijelo sljedeći 
 

z a k l j u č a k 
 

Prihvaća se Izvješće o korištenju Proračunske zalihe u Proračunu Grada Rijeke 
za 2013. godinu za mjesec ožujak 2013. godine. 

 
 
 

 Sjednicu su napustili prije završetka članovi Gradskog vijeća: Predrag Blečić, 
dr.sc. Tea Čaljkušić-Mance i dr.sc. Nikola Ivaniš. 
 
 
 Sjednica je zaključena u 15,40 sati. 
 

 
 

 
 
 

Tajnica              Predsjednica 
 Gradskog vijeća              Gradskog vijeća 

Mirna Pavlović - Vodinelić, v.r.    Dorotea Pešić - Bukovac, v.r. 
 


